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9. juni 2024 

Informasjonsbrev juni 2024 

 

Til beboerne 

1. Dugnad- og trivselgruppa 
Ny leder i Dugnad- og trivsel-gruppa er Therese Aarsbog Ulfsrud. 

Camilla er fortsatt med og er gruppas kontakt i styret. 

 

2. 17.mai pynt 

 
Jan Kvisberglien i nr 7 hadde også i år sørget 

for pynt på utelysmastene langs Hus 1 og 

Hus 7 til 17.mai. Dette er et privat initiativ og 

har blitt en trivelig og fin tradisjon. 

 

 

 

 

 

3. Reparasjoner etter innbrudd i garasjen 

Innbruddet er politianmeldt, men politiet har ikke vært innom. 

De største skadene er på dørautomatikken ved at begge kodepanelene er 

knust. Reparasjon koster 20 000 kr. Det ble også stjålet datautstyr til en verdi 

av ca 7 500 kr. Skade på dørkarmene må repareres, og dette kommer i tillegg. 

Dette dekkes av forsikringen vår minus egenandel = 10 000 kr. 

Men siden vi nå har anledning til å modernisere har vi besluttet å skifte til 

Salto-system med RFID brikker. 

Dette er fleksibelt og kan i fremtiden bygges ut med flere dører – f,eks. 

trappenedgangen til garasje og fellesboden. 

Automatikken kan også betjenes via app på mobil. 

Dette er  bestilt og vil bli montert så snart som mulig. 

 

4. Kablet fibernett i garasjen 

Kort tid etter innbruddet og herværket i garasjen fikk vi etablert kablet fibernett. 

Dette har ført til stabilt nett og mye bedre dekning over hele området. Dermed 

er stabiliteten på ladeboksene også blitt bedre. 
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5. Beising av utvendige skillevegger og toppbord/håndledere på 

rekkverk 

Styret har innhente tilbud på beising/maling av de utvendige skilleveggene og 

toppbord/håndledere på rekkverk. Vi har mottatt tilbud fra en malermester, 

men ønsker å innhente konkurrerende tilbud. 

Styret ønsker at sameiet vårt skal ha et mest mulig helhetlig og ensartet 

utseende, derfor ønsker vi å finansiere dette gjennom felleskostnadene slik at 

det blir likt utført hos alle – og ikke minst blir utført over alt. 

Dette er en så pass stor kostnad at vi må sørge for finansiering før vi setter i 

gang arbeidet. 

 

 

Dette er siste informasjonsbrev før sommeren. Styre ønsker alle beboerne en riktig 

God sommer! 
Hilsen styret 
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